

**Bookmark Competition 2024-25****Anti Bullying Theme: Stories showing kindness or empathy****Instructions**

- Use this bookmark template. On the front of the bookmark, draw a picture of someone being kind to someone else.
- On the back of the bookmark, **write a few sentences in English describing your picture.** For children in **Early Years or Lower Primary**, the parents can help with the writing in English. You may use the sentence stems below if you wish:
  - The story is about ....
  - *In my picture you can see .....*
  - *My picture is about.....*
  - *My drawing is based on ...*
- Scan the picture and writing in English and send it by email to:
- **YL-English-Extra@britishcouncil.fr**
- **The entrant's information (Name, Age, Fr class & student ID) must be completed.**

**IMPORTANT: Entries that do not use this template will not be accepted.**

**DEADLINE: Saturday 7<sup>TH</sup> DECEMBER 2024**

**Les consignes**

- Utilisez le modèle de marque-page. Sur la face avant, dessinez une image de quelqu'un qui est gentil avec quelqu'un d'autre..
- Sur la face arrière, **écrivez quelques phrases en anglais pour décrire votre dessin.** Pour les enfants en maternelles ou primaire (CP, CE1, CE2) les parents peuvent aider à la rédaction en anglais. Vous pouvez utiliser les phrases dessous si vous le souhaitez :
  - The story is about ....
  - *In my picture you can see ....*
  - *My picture is about.....*
  - *My drawing is based on ...*
- Scannez la photo et l'écriture en anglais et envoyez-les par courrier électronique à :
- **YL-English-Extra@britishcouncil.fr**
- **Il faut remplir les informations de l'élève (Nom, Age, classe, no. etudiant.**

**IMPORTANT : Les marque pages qui n'utilisent pas ce modèle ne seront pas acceptés.**

**DATE LIMITE : samedi 7 DECEMBRE 2024**

